
Reactie op verslag FAC van ALV 8 december 2022 
 
1.  Reservering kosten arbitersopleiding € 2.000: 
 Ons district had in 2022/2023 3 kandidaten, totale kosten opleiding en arbiterskostuum € 750. 
  Met € 2.000 kunnen we dus ongeveer 3 jaar vooruit. We reserveren vanuit de spaarrekening 
  een doelpotje van € 2.000. 
2. Vervanging laptop/printer bestuur € 1.000: 
  PC is oud, maar alleen voor administratie via Davilex, en werkt nog prima. Vervanging voorlopig 
  niet nodig. Printer penningmeester is waarschijnlijk over niet al te lange tijd aan vervanging toe,  
  daarvoor wordt een doelpotje gemaakt. Variabele kosten zoals inktcartridges en papier worden 
  via de jaarlijkse declaratie al vergoed. 
  Laptop wedstrijdleider is onlangs vervangen, bestuur denkt na over financiële tegemoetkoming. 
3.  Reservering PK-software: komend seizoen worden de kosten van een roostergenerator 
   (competities) en eventueel voor PK-livescore uit de spaarmiddelen voldaan, indien de lopende 
  rekening hiervoor tekort schiet. 
4.  Softwarepakket financiële administratie: is thans van Davilex, oud, maar werkt nog prima. Zolang 
  dat zo blijft is geen nieuw softwarepakket nodig. Het bestuur reserveert wel vanuit de 
  spaarrekening een doelpotje van € 1.500, om hiermee zodra het nodig is ongeveer 10 jaar vooruit 
  te kunnen. 
5. Verhoging bestuurdersvergoeding van € 400 naar € 500: het bestuur vindt dit (nog) niet nodig, 
  omdat de stijging van kosten thuiswerken wel meevalt, en handhaaft de huidige vergoeding. 
6.  Verhoging vergoeding districtsarbiters: het bestuur is blij met dit advies van de FAC, en heeft 
  m.i.v. seizoen 2023-2024 de dagvergoeding voor arbitersinzet verhoogd naar € 30, en de  
  KM-vergoeding voor reiskosten naar € 0,22. 
7. Verdeling deel spaarrekening over de verenigingen: 
  Het bestuur neemt dit advies niet over, maar is voorstander van het accepteren van een jaarlijks 
  tekort, dat gefinancierd kan worden uit de overtollige middelen. Ook ruimte houden om de 
  komende jaren te bekijken hoe we clubs financieel kunnen tegemoet komen mocht dat 
  nodig/gewenst zijn. Bijvoorbeeld hogere PK-vergoeding, kosten inschrijving teams (nieuw volgend 
  seizoen, mededeling op komende ALV). 
8.   Wel gaat het bestuur aan de slag met de jeugdopleiding. In samenspraak met de KNBB willen we 
  kijken hoe dit aangepakt kan worden, en met behulp van enkele clubs, met financiële steun vanuit 
  het district, vorm gegeven kan worden. 
9. Fysieke ondertekening van de declaratieformulieren vinden we niet nodig, indienen via 
  persoonlijke email wordt tegenwoordig breed geaccepteerd als “ondertekening”. 
10. De penningmeester houdt de doelpotjes liever zelf digitaal (extracomptabel) bij, dan hiervoor 
   binnen ING doelpotjes te maken. 


